



## **URSI Resolution passed at the Prague GA, 28 August – 5 September 1990**

### **U.18. Inter-Commission Working Group on Time Domain Waveform Measurements**

The URSI Council,

having considered the recommendations contained in the Report submitted by the Inter-Commission Working Group on Time Domain Waveform Measurements;

noting that Dr. N.S. Nahman has expressed the wish to retire as Chairman of the Working Group;

resolves

- 1) to maintain the Inter-Commission Working Group on Time Domain Waveform Measurements for the period 1990-1993;
- 2) to place on record its appreciation of the way Dr. Nahman had conducted the activities of the Working Group since 1981;
- 3) to appoint T.K. Sarkar (U.S.A.) as Chairman of the Working Group.

### Groupe de travail inter-Commissions sur la mesure des formes d'onde dans le domaine temporel

Le Conseil de l'URSI,

ayant pris connaissance des recommandations formulées dans le rapport du Groupe de travail inter-Commissions sur la mesure des formes d'onde dans le domaine temporel;

notant que le Dr. N.S. Nahman a exprimé le désir de cesser ses activités en tant que Président du Groupe de travail;

décide

- 1) de maintenir le Groupe de travail inter-Commissions sur la mesure des formes d'onde dans le domaine temporel pendant la période 1990-1993;
- 2) d'exprimer au Dr. Nahman sa gratitude pour la façon dont il a dirigé les activités du Groupe depuis 1981;
- 3) de désigner T.K. Sarkar (EUA) comme Président du Groupe de travail.